
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 33/7/2022

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:20 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:
1. billa Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichałCichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA : 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, CzesławKurcbart

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b. zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

c. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.
4. Opracowanie projektu planu kontroli na 2023 rok.
5. Sprawy różne.

Ad.3 .
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
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a) zatwierdzenia Programu Naprawczego dla ZespołuOpieki Zdrowotnej w Końskich,

Projekt uchwały przedstawiłaBeata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich .

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik

NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala,

Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Lilia Brożyna, Czesław Kurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala,

Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, CzesławKurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

AdA.
Opracowanie projektu planu kontroli na 2023 rok.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował aby w planie kontroli zostały

uwzględnione następujące jednostki: Wydział Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu Starostwa Powiatowego w Końskich, Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr l
w Końskich, Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie, Bursa Szkolna w Końskich.

Komisja zaakceptowałapropozycje do planu kontroli na 2023 rok.

Ad.5.
Sprawy różne.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Paweł Pękala oznajmił, że w związku z tym, iż nie znalazł w porządku obrad sesji
projektu uchwały Rady Powiatu, w sprawie zwolnienia lub częściowego umorzenia kosztów
związanych z wydaniem dowodu rejestracyjnego, w skutek zmiany adresów mieszkańców

trzech miejscowości na terenie gminy Fałków, wynikłych poprzez zmianę przepisów prawa
chciałby uzyskać informację czy były podejmowane przez Zarząd Powiatu decyzje
w przedmiotowej sprawie. Dodał, że mieszkańcom Sulborowic, Bud oraz Starzechowic zostały

zmienione adresy poprzez wprowadzenie w życie rozporządzenia dotyczącego nazw ulic
i miejscowości. W związku z zaistniałą zmianą Gmina Fałków zwróciła się z prośbą do
Starostwa Powiatowego aby rozważona została możliwość umorzenia opłat lub ich.. .
zmmejszerua.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa potwierdził, że do Zarządu Powiatu wpłynęło

przedmiotowe pismo, sprawa była rozpatrywana na posiedzeniu Zarządu i rozwiązanie jakie
zaproponowałpodczas posiedzenia uzyskało akceptację Zarządu Powiatu. W związku z tym
przygotowywany jest projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmniejszenia opłaty

za wydanie dowodu rejestracyjnego do wysokości kosztów wytworzenia dokumentu.

Radny Paweł Pękala zapytał czy jest możliwość aby projekt uchwały w tej sprawie został

rozpatrzony na sesji Rady Powiatu w dniu jutrzejszym.

Zastępca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu Izabela Arwaj wyjaśniła,

że z informacji jakie otrzymała wynikało, iż przedmiotowy projekt miał być rozpatrywany
na kolejnym posiedzeniu.
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Radny Paweł Pękala zwrócił się z prośbą o złożenie wniosku w sprawie rozszerzenia porządku
obrad sesji o przedmiotowy projekt uchwały, ponieważ temat ciągnie się od lipca ubiegłego

roku i mieszkańcy cały czas dopytują.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa stwierdził, że wniosek jest zasadny.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki odczytał pismo Dyrektora Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich dotyczące realizacji zaleceń pokontrolnych w ZOL.

Pismo stanowi integralna część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował aby wystosować pismo do Zarządu

Powiatu w sprawie zorganizowania spotkania z przedstawicielami gmin celem omówienia
kwestii pokrycia części kosztów pobytu mieszkańców poszczególnych gmin w Zakładzie

Opiekuńczo-Leczniczym. Dodał, że jeśli osoba wymagająca opieki trafia z danej gminy
do prywatnej placówki opiekuńczej i nie może pokryć kosztów pobytu to wówczas samorządy

w dużej części pokrywają te koszty.

Komisja zaakceptowala stanowisko przedstawione przez przewodniczącego.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisj i,Re~izyjnej
J.~ ,. l ' .,1

// t, . , I .. I,:..... \..... ..

Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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